
Zápis z 1. jednání akademického senátu FM ze dne 12. 11. 2010 
 
Přítomni: 
Zaměstnanci: Milan Kolář, Jan Koprnický, Miroslav Novák, Zdeněk Plíva, Pavel Satrapa,  
                       Lubomír Slavík  
Studenti: Jan Střelák, Martin Vitouš 
  

Omluveni: Petr Holub, Josef Janeček, Alena Kubelková, Adrian Šarman 
 

Hosté: prof. Ing. Václav Kopecký, CSc. (děkan), Ing. Martin Rozkovec 
 

Program: 
1) Zpráva volební komise o průběhu a výsledcích voleb do AS FM 
Předseda volební komise Martin Rozkovec informoval přítomné o průběhu a výsledcích voleb 
do AS FM. Ve volbách byli do zaměstnanecké části AS zvoleni: 

1. doc. RNDr. Pavel Satrapa, Ph.D., NTI,  
2. Ing. Milan Kolář, CSc., MTI, 
3. Ing. Lubomír Slavík, RSS,  
4. Ing. Miroslav Novák, Ph.D., MTI, 
5. doc. Ing. Zdeněk Plíva, Ph.D., ITE, 
6. Ing. Jan Koprnický, Ph.D., MTI. 

Do studentské části byli zvoleni: 
1. Ing. Martin Vitouš, doktorand MTI, 
2. Bc. Petr Holub, 1. roč. NMS IT, 
3. Bc. Jan Střelák, 1. roč. NMS ME. 

V zaměstnanecké části AS obdrželi kandidáti na šestém a sedmém místě stejný počet hlasů a 
podle volebního řádu FM se členství v senátu určovalo losem za přítomnosti obou kandidátů. 
 

Předseda senátu poděkoval všem dosavadním senátorům za aktivní práci v předchozím 
volebním období.   
Po tomto bodu M. Rozkovec opustil zasedání AS. 
 
2) Volba orgánů nového AS FM 
Dosavadní předseda Miroslav Novák se ujal organizace nových voleb předsedy, dvou 
místopředsedů a tajemníka. Nejprve byli navrženi dva skrutátoři - L. Slavík a J. Střelák. Oba 
byli následným hlasováním schváleni (poměrem hlasů 6 pro, 0 proti, 2 se zdrželi).  
 

Na funkci předsedy byli navrženi M. Kolář, M. Novák a P. Satrapa. V následné tajné volbě 
obdržel M. Kolář 2 hlasy, M. Novák 6 hlasů a P. Satrapa 0 hlasů. Předsedou AS FM se stal 
Miroslav Novák.  
 

Na funkci místopředsedy zaměstnanecké části AS byli navrženi M. Kolář, Z. Plíva a P. 
Satrapa. 
V následné tajné volbě obdržel M. Kolář 1 hlas, Z. Plíva 5 hlasů a P. Satrapa 2 hlasy. 
Místopředsedou zaměstnanecké části AS FM se stal Zdeněk Plíva. 
 

Na funkci místopředsedy studentské části AS byli navrženi J. Střelák a M. Vitouš. V následné 
tajné volbě obdržel J. Střelák 6 hlasů a M. Vitouš 2 hlasy. Místopředsedou studentské části AS 
FM se stal Jan Střelák. 
 

Na funkci tajemníka byli navrženi M. Kolář a J. Koprnický. V následné tajné volbě obdržel M. 
Kolář 6 hlasů a J. Koprnický 2 hlasy. Tajemníkem AS FM se stal Milan Kolář. 
 



3) Schválení Dlouhodobého záměru FM na roky 2011 až 2015 a jeho aktualizace pro rok 
2011 

Děkan stručně seznámil senátory s Dlouhodobým záměrem FM a informoval je o drobné 
změně vzešlé z projednávání ve vědecké radě fakulty dne 3. 11. 2010. Následovaly drobné 
dotazy senátorů k vybraným bodům. Poté bylo hlasováno o usnesení: „AS FM schvaluje 
Dlouhodobý záměr vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové, inovační a další tvůrčí činnosti 
FM TUL na roky 2011 až 2015 a Aktualizaci dlouhodobého záměru vzdělávací a vědecké, 
výzkumné, vývojové, inovační a další tvůrčí činnosti FM TUL pro rok 2011“ s výsledkem 
8 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdrželo. Usnesení bylo přijato.   
 
4) Projednání Žádosti o prodloužení akreditace programu EEI, obor Mechatronics 
Děkan předložil senátu k projednání Žádost o prodloužení akreditace magisterského studijního 
programu Electrical Engineering and Informatics, studijního oboru Mechatronics. Senátoři 
projednali drobné připomínky a doporučují předložení Žádosti o prodloužení akreditace 
Akreditační komisi MŠMT. 
 
5) Diskuse nad vyhodnocením studentského hodnocení kvality studijního oddělení FM 
Z podnětu rektora a studentské části AS TUL proběhlo koncem října 2010 na všech fakultách 
TUL studentské hodnocení kvality studijních oddělení. Senátoři byli seznámeni s výsledky 
hodnocení studijního oddělení FM, jehož se zúčastnilo 366 respondentů. Hodnocení je celkově 
velice pozitivní, celková známka je 1,6 (z pětibodové stupnice). Z dílčích bodů hodnocení byly 
nejhůře hodnoceny úřední hodiny (známka 2,3). Po krátké diskusi bylo doporučeno úřední 
hodiny nerozšiřovat – studenti mají možnost využití emailového i telefonického kontaktu a 
v nutných případech mohou přijít i mimo úřední hodiny.  
 
6) Různé 
M. Novák informoval o podnětu studenta P. Novotného na výrobu propagačních fakultních 
triček. Děkan informoval senátory, že výrobu triček již děkanát FM řeší. 
 
Z. Plíva informoval senátory o záměru vedení TUL sjednotit tištěné dokumenty, u webových 
prezentací by byly definovány pouze povinné údaje (odkazy) na výchozí stránce fakulty. 
V dané věci není definitivně rozhodnuto a Z. Plíva bude ještě informovat o aktuálním stavu. 
V této souvislosti byly vzneseny připomínky k webovým stránkám fakulty. Bylo dohodnuto, že 
senátoři sepíší připomínky k webu FM a pošlou je J. Koprnickému. Následně bude uspořádána 
schůzka vedení fakulty se zástupci senátu a se správcem webových stránek M. Vlasákem, na 
které se vyřeší konkrétní připomínky. 
 
 
Zapsal: Milan Kolář, tajemník AS  

Ing. Miroslav Novák, Ph.D. 
předseda AS FM 

V Liberci dne 12. 11. 2010 


